A4 Residency Art Center 

International Residency Program
  A4国际驻留艺术中心驻留项目

	申请项目/Program to Apply：       

	申请人基本情况 Personal Information of the Applicant

	姓名/Name
	
	所在地/Place 
	

	手机/Mobile
	
	电话/Phone
	
	电邮/Email
	

	涉及领域 Fields of art
	

	个人介绍
Introduction of the artist
	

	驻留项目 Residence Program

	如何了解到A4国际驻留项目？
How do you know about A4 International Residency Program?
	

	之前是否有参与其他驻留项目？内容是什么？
Have you ever participated in other residence program(s)? What was the content of the program(s)?
	

	创作方案 Creation Plan

	项目名称   
Name of the program
	 

	项目介绍（项目基本描述、工作内容和方案设想、项目进度安排等）
Program Introduction 

(with a brief introduction of your program, work content, overall plan, arrangement and progress)
	

	
	


备注：
1、除本申请表之外，申请者还需要在申请截止日期内向A4国际驻留艺术中心提供个人最新中英文简历、代表作品图文信息等资料。
（1） 个人最新中英文简历
（2） 个人照片，1M左右
（3） 作品集/项目手册，主要为实践过程中富有本人专业特质、充分体现其实践面貌与思考的代表作品、项目。架上绘画相关领域艺术家所提供图片资料需为观看尺寸质量，1M左右，且文件应以标准格式命名（作者-名称-类别/材料-尺寸-年代）；音乐及相关领域艺术家需提供作品MP3文件或网上链接；行为及装置类艺术家可提供作品的相关图片资料，文字资料内容，图片质量与格式请参照前文所述；其他类型艺术家或者创作者可提供相应领域内证明资料即可。资料须为中英文。
（4） 驻留期间创作者需定期向A4国际驻留艺术中心及合作机构提供相应驻留资料用于媒体发布及报道。
（5） 驻留期间项目计划主要为创作者初步草拟的创作方案，其中可包含总体计划以及实施过程中可能涉及材料、空间、人员配合需求等内容。资料须为中英文。
2、请不要寄送作品原件或是各种珍贵文档，相关寄送的复印件或文件备份无特殊要求不做回寄处理，如有特殊要求，请自付邮资。
3、申请者所提供信息与资料，需保证其内容正确性与真实性。由于本人提供信息而产生的相关法律问题，须由本人承担。
4、如您有任何问题，请联系A4国际驻留艺术中心。
5、申请邮件请注明：A4国际驻留项目
E-mail: a4residency@a4am.cn INSTAGRAM：arie_a4artmuseum

www.a4am.cn
中国.成都.天府新区.麓湖.麓坊中心A4国际驻留艺术中心
Note：
1. Please submit this Application Form with your latest CVs in English, collection of representative work with picture and description, and other materials to A4 Residency Art Center before the program application deadline.  
(1) The latest CV in English
(2) Personal photo, about 1M in size
(3) Portfolio of works/Project manuals, mainly representative works and projects in the course of practice that are rich in their professional characteristics and fully reflect their practice and thinking The size of easel painting picture and similar art works should be of the same viewing quality, about 1M in size and named in the standard order (name of the artist, name of the work, category/ material, size, and year). Music and similar works should provide MP3 document or website link; performance art and installation work should provide image information and descriptions with the quality of the picture and format same as described above. Work of other types can use supporting materials accordingly. All materials should be in English. 
(4) During the residence, participating creators should regularly provide materials to A4 Residency Art Center for media release.
(5) Program plan during residence is a preliminary draft of art creation plan made by the artist; it may include an overall plan of the residence and requirements during the implementation of that plan such as material, space and people. The plan should be in English. 
2. Please do not send the original work or any valuable documents to us. We will not send back any materials except for special requests and the postage should be born by the requester. 

3. Any information and materials provided by the artist must be accurate and authentic. Any legal responsibilities related should be borne by the applicant. 

4. For any question, please contact A4 Residency Art Center
5. Please name your email with the title: A4 International Residency Program
E-mail: a4residency@a4am.cn INSTAGRAM：arie_a4artmuseum
www.a4am.cn
A4 Residency Art Center, Luxezone, Luxelakes, Tianfu New District, Chengdu, China.
注意：驻留申请表请用中英双语填写 Note: Please complete the Form in English 


